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NÄRVARANDE 

Anders Holm, Kungälv  

Anders Ohlsson, Öckerö  

Björn Marklund, Mölndal  

Emma Kjernald, Lerum  

Eric Gedeck, Länsstyrelsen  

Henrik Levin, Göteborg  

Jenny Adler, Göteborg  

Jenny Perslow, Alingsås  

Jonas Sjölin, Alingsås  

Karin Holmström, Lilla Edet  

Louise Skålberg, Härryda  

Marie-Louise Bergqvist, Tjörn  

Marie Peterson, Göteborg  

Mattias Mossberg, Ale  

Andreas Beutler, Öckerö  

Stefan Svedhem, Stenungsund 

Anton Hall, Göteborgsregionen, punkt 4 

Nina Johansson, Göteboergsregionen, punkt 4 

Helena Jan, Göteborgsregionen, punkt 4 

Maria Sigroth, Göteborgsregionen 

Amie Ramstedt, Göteborgsregionen 

 

EJ NÄRVARANDE/ANMÄLT FÖRHINDER 

Lovisa Eld, Kungsbacka 

Vakant, Partille 

1. Välkomna och presentationsrunda 

Extra välkomna till nätverkets nya medlemmar Stefan Svedhem från 

Stenungsund och Jonas Sjölin från Alingsås. 

2. GR:s beredningsgrupp för Miljö och samhällsbyggnad 

Den 10 februari tillträdde GR:s beredningsgrupp för miljö och 

samhällsbyggnad. Johannes Hulter, ordförande i beredningsgruppen, 

presenterar sig och beredningsgruppens uppdrag.  
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3. Uppdrag Rådslag  

Den 10 februari 2023 beslutade GR:s Förbundsstyrelse att en politisk 

rådslagsprocess ska genomföras under hösten 2023 till våren 2024. Vid mötet 

ger avdelningschef Maria Sigroth en introduktion till hur tidigare 

rådslagsprocesser genomförts samt en genomgång av de politiska 

överenskommelserna de resulterade i. Därefter ger samhällsbyggnadscheferna 

input till hur ett kommande rådslag skulle kunna läggas upp, vilken roll de ser 

att de har för att förbereda sin politik och hur de ser att GR kan stötta i detta. 

Samhällsbyggnadscheferna ger följande input: 

 

• Det är viktigt av att lägga upp en process och kommunikation för att 

skapa ett intresse och tydlighet. 

• Hade varit bra om det var på kommunstyrelsenivå eller nämndnivå. 

• Det finns en utmaning att hålla en regional diskussion i kommunen 

därför är det viktigt att politiken är drivande och beredningsgruppen 

fyller då en viktig funktion. 

• Länsstyrelsen skulle kunna stötta med relationer, kunskap och stöd. 

• Vikten av att skapa förståelse för t.ex. Hållbar tillväxt och Strukturbild 

för Göteborgsregionen för alla de som inte var med vid framtagandet. 

• Även tänka utifrån och in och inte bara inifrån och ut. 

• Det är viktigt att hålla i och följa upp överenskommelser löpande för att 

hålla dem levande. 

• Det är en utmaning att förankra på hemmaplan och kan behöva ske 

etappvis. Stöd från GR kan behövas. 

• Det är viktigt att ha med näringslivet i processen. 

• Förståelsen för GR och förståelsen för tillsammans är inte lätt. 

• Vikten att ha budbärare från presidierna. 

• Runda bordssamtal där man inte fokuserar på lösningen utan hur ska 

vi komma fram till lösningen. 

 

Fika och erfarenhetsutbyte  

4. Regionala bilder 

Förbundsstyrelsen har fattat beslut om att genomföra en rådslagsprocess, se 

ovan. Förbundsstyrelsen har sedan tidigare gett kansliet i uppdrag att arbeta 

fram ett kunskapsunderlag kring läget i regionen som underlag för olika 

utvecklingsscenarier. Under mötet presenterar Nina Johansson och Anton Hall 

som är regionplanerare på GR nuläget och några exempel från 

kunskapsunderlaget.  

 

Input från samhällsbyggnadscheferna: 

• Vilkten att ha med mobilitetsperspektivet som raster på bilderna. 

• Infrastruktur centralt kopplat till alla bilder 
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• Ekonomi 

• Med tanke på att SCB ser vikande befolkningstillväxt framöver skulle 

scenarierna eventuellt behöva kompletteras med ett scenarie med en 

minskad befolkningsökning? 

• Kunskapsbasen är bra, nästa steg att lägga på analysen. 

• Visa på olika trender och effekter av det. Vad händer om vi fortsätter att 

planera på detta sätt? 

• Raster med kompetensförsörjning för att visa på behoven framöver 

• Verksamhetsmark – var ska de nya företagen etablera sig? 

• Var ligger morgondagens arbetsplatser? 

• För att verkligen lyfta blicken från det lokala skulle en högre 

inflygningsnivå mer på europanivå eller Sverigenivå kunna vara aktuell 

för att lyfta blicken. 

• Lyfta fram vad alla kommuner bidrar med. 

• Sårbarhetsanalys kring hur vi påverkas av den klusterbildning som 

finns. 

• Grön omställning 

• Det befintliga näringslivets omställning – lätt att det blir för mycket 

fokus på nya etableringar men även befintliga ställer om och behöver 

infrastruktur etc. 

 

5. Regional infrastruktur 

Maria Sigroth, Göteborgsregionen och Björn Marklund, Mölndal informerar 

om nuläget i de stora infrastrukturprojekten inom Västsvenska paketet och i 

utbyggnaden av järnvägen Göteborg-Borås. 

 

6. Övriga frågor 

• Nätverkets studiebesök i Köpenhamn, em 14 juni-16 juni. Presentation 

av preliminärt program 

• Elektrifieringsseminarium 24/3 kl 13-15.30 

• Bygg- och utvecklingsbenchen 5/5 

• Intervju av samhällsbyggnadschefer kopplat till projekt SVAR, ”Stärkt 

vattenförsörjning i regionen”.  

• Fortsatt arbete med mark för näringslivet. En mindre grupp med ca tre 

mex/plan som tillsammans med ca tre näringslivsansvariga påbörjar 

arbetet med strategi för mark för näringslivet. Anmäl förslag på 

personer till Maria Sigroth. 

• GO:Leif, elektrifiering av småbåtshamnar. Ett Interregprojekt 

tillsammans med bl.a. Norska partners, BRG, Fyrbodal. Info om 

projektet kommer gå ut till kustkommunerna. 
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Antecknat av: 

 

Amie Ramstedt 

Göteborgsregionen 


